
Vetweyde: vragen over thema sport
Vragen

Vraag 1: Is er een mogelijkheid om een singletrack voor mountainbikers aan te leggen
door bepaalde zones? Hierbij moet wel nagedacht worden over het vermijden van
conflicten tussen wandelaars en fietsers. Bijkomend zou een stuk van deze
singletrack ook door het speelbos kunnen gaan, waar er al enkele paadjes met de
jaren zijn bijgekomen.

Vraag 2: Welke sporten worden er in het nieuwe sportcentrum ondergebracht? En
welke blijven in de oude sporthal?

Vraag 3: Wordt er op de site een looppiste/Finse piste aangelegd?

Vraag 4: Hoe groot is de matoppervlakte? Welke demping is er voorzien en hoe hoog
is de ruimte?

Vraag 5: In welke mate kan natuurlijk licht de zaal binnendringen en kan er extra
verlucht worden (via de ramen)?

Vraag 6: Hoeveel opbergruimte is er voorzien voor de judoclub om eigen materiaal te
stockeren?

Vraag 7: Interactie judoka's met toeschouwers: hoe groot is de glazen binnenwand?
Kan deze verder uitgebreid worden over de volledige lengte van de zaal? Hoeveel
ruimte is er aan de overkant van de glazen wand? Kan deze ingericht met ook enkele
tafeltjes en stoelen, zodat ouders op een zo gezellig mogelijke manier kunnen
toeschouwen?

Vraag 8: Is er een EBHO-ruimte voorzien? Is de uitgang zo kort mogelijk bij een
uitgang (voor eventueel vervoer met ziekenwagen)?

Vraag 9: Waar voorziet men verzamelpunten bij evacuatie? Zijn er noodtrappen bij de
verdieping? 

Vraag 10: De voorziene sporthal is écht groot. Mede ook door, naast de jeugdlokalen,

https://www.opwijk.be/
https://www.opwijk.be/#Vraag1
https://www.opwijk.be/#Vraag2
https://www.opwijk.be/#Vraag3
https://www.opwijk.be/#Vraag4
https://www.opwijk.be/#Vraag5
https://www.opwijk.be/#Vraag6
https://www.opwijk.be/#Vraag7
https://www.opwijk.be/#Vraag8
https://www.opwijk.be/#Vraag9


de ruimte voor dans en gevechtsporten. Kan de huidige sporthal niet aangepakt
worden om hen daar een modern onderkomen te bieden en zo de oppervlakte (en
bijhorende kostprijs) te beperken?

Vraag 11: In het gebouw is er ook een fitnessruimte. Wie gaat dit uitbaten en is de
fitness voor iedereen toegankelijk?

Vraag 12: Is er ruimte voorzien om affiches, mededelingen en prijzen op te hangen?

Vraag 13: Wat is de kostenverdeling sport?

Vraag 14: Is er voldoende bergruimte voorzien?

Vraag 15: In hoeverre worden de sportclubs zelf (vb. d.m.v. een expertgroep) verder
nog betrokken bij de verdere uitvoering om er zeker van te zijn dat alle belijningen
etc. correct zijn?

Vraag 16: Blijft de huidige sporthal behouden?

Vraag 17: Kan de bergruimte van de sporthal ook gebruikt worden door de
sportverenigingen?

 

Antwoorden

Vraag 1: Is er een mogelijkheid om een singletrack voor mountainbikers aan te leggen
door bepaalde zones? Hierbij moet wel nagedacht worden over het vermijden van
conflicten tussen wandelaars en fietsers. Bijkomend zou een stuk van deze
singletrack ook door het speelbos kunnen gaan, waar er al enkele paadjes met de
jaren zijn bijgekomen.

Onze prioriteit is om het speelbos en het landschapspark Vetweyde vooral toegankelijk en speelveilig te maken
voor kinderen, gezien de aanwezigheid van de jeugdlokalen en het speelbos dat daarop aansluit. Zoals je
aangeeft dient vooral vermeden te worden dat verschillende gebruikersgroepen met elkaar in conflict komen.

Verder zal grondverzet zo min mogelijk gebeuren want een goede waterhuishouding op de site is ook belangrijk
in deze. Een singletrack zone binnen de eerste fase realiseren is nog niet aan de orde. Dit zal steeds doordracht
moeten gebeuren, rekening houdend met verschillende aspecten. De mogelijkheid tot het voorzien van dergelijke
infrastructuur zal verder onderzocht worden in de toekomstige uitwerking van de site.

Vraag 2: Welke sporten worden er in het nieuwe sportcentrum ondergebracht? En
welke blijven in de oude sporthal?

Het is de bedoeling om een gelijkwaardige verdeling voor sporthal Vetweyde en sporthal Heiveld toe te passen
voor elke sportvereniging. Daarover zal de sportdienst nog overleggen met de clubs. Bepaalde clubs wensen
o.a. ook zeker nog gebruik te maken van de sporthal Heiveld en wensen niet enkel in de nieuwe sporthal te
sporten. 
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Vraag 3: Wordt er op de site een looppiste/Finse piste aangelegd?

Het is de bedoeling om naast de sporthal op de site laagdrempelige natuursporten in te passen. Een loopomloop
en mountainbikeroute zijn op korte termijn te realiseren.

Gezien de hoge kostprijs (en onderhoudskost) van een Finse piste van 60.000 euro, wordt hier momenteel nog
geen prioriteit aan gegeven. Het is verder ook de bedoeling om deze legislatuur een multimovepad, een
beweegpad voor kinderen in een natuurlijke omgeving, te realiseren. 

Vraag 4: Hoe groot is de matoppervlakte? Welke demping is er voorzien en hoe hoog
is de ruimte?

De matoppervlakte meet 23 x 13 meter. Technische gegevens van de tatami (judomat) zijn 270 kg/m³ - d = 5
cm. Er is daar een zwevende houten vloer op dempers. De vrije hoogte is >5 m.

Vraag 5: In welke mate kan natuurlijk licht de zaal binnendringen en kan er extra
verlucht worden (via de ramen)?

Er is een buitenraam van 3 m (h) x 2,5 m (b). Dit grote raam kan niet open. Aan de noordzijde van de zaal
bevindt zich wel een buiten/vluchtdeur. Verluchting is voorzien cf. reglementering van sportlokalen.

Vraag 6: Hoeveel opbergruimte is er voorzien voor de judoclub om eigen materiaal te
stockeren?

Op de bovenverdieping zijn 25 lockers. In de budozaal is geen ingerichte opbergruimte voorzien. Wel is er aan de
noordzijde van de judomat een vrije ruimte van 2,30 x 15 m (die niet nodig is voor circulatie). Deze kan eventueel
gebruikt worden als berging.

Vraag 7: Interactie judoka's met toeschouwers: hoe groot is de glazen binnenwand?
Kan deze verder uitgebreid worden over de volledige lengte van de zaal? Hoeveel
ruimte is er aan de overkant van de glazen wand? Kan deze ingericht met ook enkele
tafeltjes en stoelen, zodat ouders op een zo gezellig mogelijke manier kunnen
toeschouwen?

Het raam meet: 5,50 m (l), 2,15 m (h). De ruimte aan de overkant (tribune/passerel) meet 2 m. Alle wensen
vanuit de club werden in april 2023 opgelijst, bijkomend was er ook het infomoment op 28 februari 2024 waar
nog suggesties werden gedaan. Al deze wensen en noden werden meegenomen voor het ontwerp.

De nu gestelde bijkomende vraag om meer interactie te hebben met publiek kan niet meer meegenomen worden
in het ontwerp. De grote structurele zaken liggen vast, zo ook raampartijen en (dragende) muren. Weliswaar
maakt de brede gang met zitbanken en de toch nog grote raampartij heel wat interactie mogelijk. Ook
bovenruimte voorzien voor tafels met zitplaatsen is niet aan de orde omwille van verschillende redenen:

1. Het gaat in tegen de visie om de cafetaria optimaal te laten uitbaten (iets waar aandacht aan gegeven moet
worden in tijden waar de horeca het moeilijker heeft).

2. Veiligheidsaspecten van de tribune.
3. Het geeft ook bijkomend werk aan onderhoudspersoneel, dat we net heel efficiënt willen inzetten.
4. Het is niet de bedoeling dat een sportclub een eigen clublokaal/ruimte krijgt om inkomsten te genereren.

Dit is niet de noodzaak van een functionele sportinfrastructuur.

Vraag 8: Is er een EBHO-ruimte voorzien? Is de uitgang zo kort mogelijk bij een
uitgang (voor eventueel vervoer met ziekenwagen)?

Er is een ruime EHBO voorzien. De toegankelijkheid tot deze ruimte is goed en ziekenvervoer kan door ruime
gangen zeker vlot gebeuren.

Vraag 9: Is er ruimte voorzien om affiches, mededelingen en prijzen op te hangen? 



De budozaal is ruim voorzien. Hier zal zeker ruimte zijn voor dergelijke zaken. Dit wordt verder meegenomen om
ook in de inkomzone voldoende communicatie te kunnen weergeven.

Vraag 10: De voorziene sporthal is écht groot. Mede ook door, naast de jeugdlokalen,
de ruimte voor dans en gevechtsporten. Kan de huidige sporthal niet aangepakt
worden om hen daar een modern onderkomen te bieden en zo de oppervlakte (en
bijhorende kostprijs) te beperken?

Het is niet mogelijk om een exacte verdeling te maken. Op basis van de verhouding in vloeroppervlakte en in
technieken, gaan we ervan uit dat het volledige sportgedeelte (i.e. sporthal/zalen, kleedruimten, tribune ...) ±
6.880.000 euro (excl. BTW) van de totale kostprijs inneemt.

Vraag 11: In het gebouw is er ook een fitnessruimte. Wie gaat dit uitbaten en is de
fitness voor iedereen toegankelijk?

Deze fitnessruimte is ongeveer 58 m² groot (casco voorzien). Deze zaal is aanvullend op de trainingen van
enkele sportclubs om hun leden aan krachttraining en preventie te laten doen. Deze ruimte wordt niet uitgebaat,
maar ter beschikking gesteld van de clubs. De details worden later verder besproken met de clubs die hiervan
gebruik willen maken. Het is niet de visie om deze ruimte te laten uitbaten door een externe partner, noch om
individuele trainingen toe te laten.

Vraag 12: Is er ruimte voorzien om affiches, mededelingen en prijzen op te hangen?

De budozaal is ruim voorzien. Hier zal zeker ruimte zijn voor dergelijke zaken. Dit wordt nog verder meegenomen
om ook in de inkomzone voldoende communicatie te kunnen weergeven.

Vraag 13: Wat is de kostenverdeling sport?

Het is niet mogelijk om een exacte verdeling te maken. Op basis van de verhouding in vloeroppervlakte en
technieken, gaan we ervan uit dat het volledige sportgedeelte (i.e. sporthal/zalen, kleedruimten, tribune ...) ±
6.880.000,00 euro (excl. BTW) van de totale kostprijs inneemt.

Vraag 14: Is er voldoende bergruimte voorzien?

Gezien de noden van voldoende bergruimte in een sporthal vooraf gekend waren door de sportdienst, is er een
grote bergruimte voor sportmaterialen voorzien.

Vraag 15: In hoeverre worden de sportclubs zelf (vb. d.m.v. een expertgroep) verder
nog betrokken bij de verdere uitvoering om er zeker van te zijn dat alle belijningen
etc. correct zijn?

Bouwfirma Pellikaan heeft heel wat ervaring met het bouwen van dergelijke types sporthal (en de bijhorende
uitrusting). Ook daar is er expertise aanwezig. De belijning wordt zeker nog afgetoetst bij de gebruikers. De
noden van belijning werden ook eerder al opgelijst door de sportdienst en zijn overgemaakt.

Vraag 16: Blijft de huidige sporthal behouden?

De huidige sporthal blijft en wordt ook verder gefaseerd gerenoveerd (renovaties worden uitgevoerd in
sportluwe periodes). Deze sporthal blijft nodig voor verschillende Opwijkse scholen wegens gebrek aan een
sportzaal of tekort aan sportruimte.

Vraag 17: Kan de bergruimte van de sporthal ook gebruikt worden door de
sportverenigingen?



Dat zal zeker kunnen. Dit wordt verder opgenomen met de sportdienst en de clubs naarmate het project
vordert.

Contactinformatie

Sportdienst

Sportdienst

Heiveld 65 
1745 Opwijk

052 36 51 07
 sportdienst@opwijk.be
Openingsuren

Vandaag open van 09:00 tot 12:00
Morgen open van 09:00 tot 12:00
Alle informatie
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